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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:3436 Djurmediciner

Det råder brist på djurmedicinen Metacam, som är ett av de vanligaste 
läkemedlen avsedda för hästar i Sverige. Det antiinflammatoriska preparatet är 
restnoterat på de flesta apotek i Stockholm, och det verkar vara brist i hela 
Sverige. 

Brist på läkemedel kan uppstå av olika orsaker, till exempel råvarubrist eller 
problem i tillverkningsprocessen. Under rådande pandemi har såväl arbetet vid 
läkemedelsfabriker som transporter påverkats, vilket har resulterat i en brist på 
ett flertal läkemedel. Jordbruksverket och Statens veterinärmedicinska anstalt 
har i sommar föreslagit att beredskapslager av djurmedicin ska byggas upp. 

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Tänker ministern verka för att beredskapslager för djurmedicin byggs upp, och 
i så fall när?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-08-12
Besvaras senast
2021-08-26


